



聖貞德中學家長教師會

香港北角寶馬山道 55 號

TEL: 25785984(校務處); Fax: 25785725

《2022/2024 家長校董選舉》選舉通告 --- 選舉結果

各位家長/監護人：

2022/2024 年度家長校董選舉已於 2022 年 7 月 5 日順利完成點票，選舉結果如下：

梁寶琳女士得到最多票數，而**范彩儀女士**則獲得第二高票數。

按選舉章則，獲最高票數的候選人，將獲提名註冊為家長校董，而第二高票數的候選人將獲提名註冊為替代家長校董。選舉主任如一星期內未有收到任何上訴，聖貞德中學家長教師會將會向聖貞德中學法團校董會提名**梁寶琳女士**為 2022/2024 家長校董及**范彩儀女士**為 2022/2024 家長替代校董。

聖貞德中學家長教師會
《2022/2024 家長校董選舉》選舉主任
劉振平老師 啟

2022 年 7 月 7 日



聖貞德中學家長教師會

香港北角寶馬山道 55 號

TEL: 25785984(校務處); Fax: 25785725

“2022/2024 Parent Manager Election” --- The Election Result

7 July 2022

Dear Parents/Guardians,

The counting of votes of the election of 2022/2024 Parent Manager was successfully held on 5 July 2022. The election results are as follows:

Ms. Leung Po Lam scored the highest number of votes and **Ms. Fan Choi Yi** scored the second highest.

According to the Election regulations, the candidate with the highest number of votes will be nominated to be the IMC Parent Manager and the candidate with the second highest number of votes will be nominated to be the IMC Alternate Parent Manager. If there is no appeal application from any candidates within one week, the school PTA will submit to our school IMC the nomination of **Ms. Leung Po Lam** and **Ms. Fan Choi Yi** as our IMC 2022/2024 Parent Manager and IMC Alternate Parent Manager respectively.

Lau Chun Ping
Returning Officer
“2022/2024 Parent Manager Election”
SJASS Parent-Teacher Association